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Enquesta sobre la planta de Biogàs
http://www.lescovesdevinroma.es/

Les Coves de Vinromà diu SÍ a una planta de 
Biogàs per a tractament de purins i tot tipus 
de fems.

L’Equip de Govern (JNP) de les Coves de Vinromà 
ha preguntat, per mitjà d’una enquesta popular, si 
la població estava o no d’acord amb la instal·lació 
d’una planta de Biogàs. El passat dia 9 d’agost, 
l’Equip de Govern de JNP en les Coves de 
Vinromà, ha consultat a la població si estaven 
o no d’acord amb la instal·lació d’una planta de 
Biogàs, per al tractament dels fems produïts per 
les instal·lacions ramaderes del terme municipal.
Per mitjà d’unes paperetes nominatives que es 
van repartir casa per casa, on havien de ratllar sí 
o no a la instal·lació de la planta i dipositar-la en 
una urna situada en els baixos de l’Ajuntament, 
les veïnes i veïns de les Coves, podien opinar, una 
vegada més, tal com va proposar el JNP en el seu 
programa electoral, sobre un important projecte 
que es vol instal·lar en el terme municipal de la 
població.

Sobre un total de 1.809 possibles participants 
en l’enquesta, recordem que s’avançà fins als 16 
anys l’edat per a opinar, van ser 511 els que es van 
acostar a l’Ajuntament per a dipositar la papereta 
en la urna, un 28.25%, una xifra acceptable però 
inferior a la passada enquesta del Circuit de 

Velocitat (va ser del 42% aprox.)
Dels 511 participants, 505 van dir SÍ a la 
Planta, 5 NO i 1 en blanc. Quasi el 99% dels 
participants estan a favor de la planta. El JNP 
està satisfet amb el resultat de la votació, encara 
que haguera preferit una major participació. 
Açò representa per al poble de les Coves un 
pas més per a acabar amb les males olors 
produïdes pels purins i llevar-los un problema 
de damunt a l’hora de desfer-se dels fems als 
ramaders.

El JNP continuarà apostant per la participació 
ciutadana, consultant la població aquells 
projectes importants i que puguen afectar el 
futur de la població. Encara que un sector reduït 
de la població no estiga d’acord en consultar 
als veïns i veïnes, el JNP creu que és el camí 
correcte.


